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1 Clubnieuws 
 

1.1 ONTSLAGEN 

1.1.1 Desselgemse HC 

Vandewoestyne Fabrice 31/05/2024 
 

2 VHV – KBHB mededelingen 

2.1 Publicatie kalenders nieuw seizoen 
Beste secretaris 
De kalenders zijn toegevoegd aan Big Captain en gepubliceerd op de website www.handbalbelgium.be. 
 
Vanaf donderdag 13 juni 2024 zijn de competities tijdelijk open voor bewerking, wat betekent dat je de 
wedstrijdgegevens zelf kan wijzigen in Big Captain. 
 
Hou hierbij rekening met de reglementen inzake wedstrijddagen en uren voor de verschillende reeksen en 
leeftijden. 
• 613 KBHB voor nationale reeksen  
• 613 VHV voor VHV-competities  
 
   De deadline voor het ingeven van de wedstrijdgegevens ligt op donderdag 15/08/2024. 
 
 
Procedure wedstrijdwijziging binnen voorziene competitieweekend tot 15/08/24 
1.Log in op Big Captain als clubsecretaris. 
2.Scrol op het tabblad ‘’Bedieningspaneel’ naar ‘Kalender’ 
3.Klik op trechter en selecteer 2024-2025 
4.Kies de juiste wedstrijd en klik op het klokje (Mogelijk moet u de schuifbalk gebruiken om de informatie te 
bekijken). 
5.Hier kun je datum, uur en terrein invullen/aanpassen evenwel enkel binnen het voorziene competitieweekend. 
Voor andere wijzigingen, zie sub 7 
6.Klik op ‘opslaan’ 
7.Er volgt vanuit big captain een automail naar het mailadres van het secretariaat na aanpassing. 
 
Wedstrijdwijziging na 15/08 
 
•Regelgeving wedstrijdwijziging binnen voorziene competitieweekend 
Voor verschuivingen binnen het voorziene competitieweekend volg je artikels 6.1.3 en 6.1.4 van KBHB/VHV 
waarbij je, minstens 8 kalenderdagen vooraf aan het voorziene spelweekend, of 8 kalenderdagen vooraf aan een 
midweekwedstrijd, de wijziging éénzijdig doorgeeft aan het secretariaat van de bezoekende club en SG 
 
•Regelgeving wedstrijdwijziging buiten voorziene competitieweekend 
Voor verschuivingen naar een datum die buiten het voorziene competitieweekend valt moet je artikel 6.1.4 van 
het KBHB/VHV reglement volgen. “Behalve in geval van overmacht en inlassing van Europabekerwedstrijden, kan 
slechts uitzonderlijk en na goedkeuring door de SG, en ten minste 15 dagen vóór de wedstrijd, uitstel worden 
toegestaan” 
 
De procedure 
1.Je krijgt akkoord  van de tegenstrever indien nodig  
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2.Je hebt een gegronde reden voor uitstel van betrokken wedstrijd, zie artikel 6.1.4 KBHB en VHV 
3.Je verstuurt jouw aanvraag naar competitie@handbal.be. Enkel aanvragen die vanuit mailbox van het 
clubsecretariaat vertrekken worden aanvaard. 
4.Je aanvraag moet op het VHV-secretariaat toekomen, ten minste 15 kalenderdagen voor het voorziene 
competitieweekend. 
5.Je maakt enkel gebruik van het wedstrijd wijzigingsformulier met vermelding van de vereiste gegevens. 
Onvolledige aanvragen worden niet behandeld. Je vindt dit formulier terug op VHV-site, bij clubs, downloads. 
a.Wedstrijdnummer ( ≠ van wedstrijdcode van het wedstrijdblad) 
b.Reeks  
c.Oorspronkelijke datum en uur 
d.Thuisploeg en bezoekende ploeg 
e.De nieuwe datum, uur én locatie 
f.Motivering van aanvraag 
g.Indien nodig, akkoord van de tegenstrever  op mail vanuit het betrokken clubsecretariaat 
 
 

3 Verslagen comités/ commissies 

3.1 Paritaire Scheidsrechterscommissie (P.Sch.C.) 24.05.21 

Datum en uur: 21-05-2024 om 19.30u. 
Plaats: Zaal Concordia, Leopoldwal 50 te Tongeren   

Aanwezig: Philippe Denis (PD), Guy Kerremans(GK), Sigurd Thomassen(ST), Klaus 
Convents (KC), Jaïchi Abdelouahed (JA), François Mulleners (FM). Diego Cutaia 

(uitgenodigde),  
Verontschuldigd: René Bura (RB), Robert Marck (RM) 

Voorzitter van deze vergadering: Sigurd Thomassen (ST)  
Verslag: Guy Kerremans (Secretaris) 

 

 
1. ST wordt aangeduid als voorzitter van deze vergadering 

 
2. Het verslag van de vorige vergadering 

Het verslag van de vorige vergadering (09/04/2024) wordt goedgekeurd. 
 

3. Aanduidingen jeugdfinales 
De aanduidingen van scheidsrechters en waarnemers voor de nationale jeugdfinales 
werden gedaan. 
Opmerkelijk is dat in de VHV-finales Hubo Handbal in elke categorie finalist is. 

 
4. IRT-tornooi in Fléron op 01/05/2024 

Het tornooi was goed georganiseerd. Vooral de regeling van de aanvangstijden van de 
wedstrijden was praktisch gepland. Aangezien op beide terreinen ofwel dames of heren 

parallel speelden, had het verschil in de duur van de speeltijd van de wedstrijden geen 
complicerende invloed op de aanduidingen van de scheidsrechters.  
De jonge scheidsrechters hebben allemaal goed werk geleverd. Alle wedstrijden werden 

begeleid door een waarnemer wat door de scheidsrechters werd geapprecieerd.  
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Opmerkelijk was ook de aanwezigheid in de rand van heel wat verantwoordelijken en 

scheidsrechters die hiermede het belang van deze IRT-tornooien ondersteunden.   
Eén koppel is duidelijk toe aan grotere uitdagingen. 
 

5. Bijscholingen 2024-2025 
Zaterdag 7 september 2024  nationale scheidsrechters en toekomstkoppels 

Zondag 15 December 2024 

Zaterdag 15 Maart 2024 
 

Fysieke test wordt gebonden aan het niveau van de reeksen die men kan fluiten. 
Om te fluiten in: 

- BENE-liga en 1e nationale Heren: moeten heren 9.5, dames 8.5 halen 

- Toekomstkoppels moeten ook deze resultaten behalen. 

- 2e nationale H en 1e nationale dames: heren moeten 8.5, dames 7.5 halen 

-  

Alle waarnemers worden verwacht op de bijscholingen. 
De waarnemers zullen worden ingeschakeld om de testen te observeren. 

 

Theoretische test  
De bedoeling is om vanaf nu deze test digitaal te organiseren. De scheidsrechters 

moeten minimaal een percentage  van 75% halen. In de toekomst zal dit 
percentage opgetrokken worden. 

Het ontwikkelen en gebruiken van de digitale test heeft een kostprijs. Deze 
kostprijs kan verdeeld worden over de twee liga’s. 

In juni 2024 komen er nog aanpassingen aan de reglementen en dus aan bepaalde 
vragen. FM zal de wijzigingen aanpassen in de Nederlandstalige versie. 
De trainingen worden geannuleerd. Het was wel belangrijk als teambuilding maar er 

waren te weinig aanwezigen. Het is moeilijk te verplichten voor iedereen. Bijvoorbeeld zijn 
de afstanden die de scheidsrechters moeten afleggen wel erg verschillend. 
ST heeft van Florian Glesner een trainingsprogramma gekregen enerzijds om het nieuwe 

seizoen voor te bereiden en anderzijds om de conditie tijdens het seizoen te onderhouden. 
Deze zullen verspreid worden onder de scheidsrechters. 

 
De fysieke test niet slagen betekent ook een categorie lager aangeduid worden. Tweemaal 

na mekaar niet slagen betekent de definitieve plaatsing in de lagere categorie. 
 
6. Elite-koppels 2024-2025 

ST heeft een tabel opgemaakt waar alle niveaus van reeksen staan waar de SR’s op dit 
moment mogen in fluiten. Deze tabel wordt overlopen en geeft een duidelijk inzicht welke 

koppels in welke reeksen mogen fluiten. 
Het is noodzakelijk om de groep elites aan te vullen. De mogelijkheden die zich aandienen 
worden besproken.  

 
7. Varia 



 

     
 HB7: 2020 / 6 

- ST deelt mee dat de IHF 50 pakketten SR- uitrusting schenkt. Dit is bedoeld  voor jonge 

scheidsrechters met een focus op de toekomst. 
- KC brengt aan dat een 3e finalewedstrijd in play-offs mogelijk is – Dit wordt bekeken na 
afloop van de tweede match. 

- kledij voor alle SR’s  is in onderhandeling 
- headset :met axiwi was er een eerste contact, Diego stelt een headset voor van 

ongeveer 80 euro die goed resultaat geeft. 
- E. Schreder  deed een voorstel om zich op een wedstrijd van 1e nationale heren te laten 
vervangen door Schmitz. Dit wordt niet aanvaard omwille van de duidelijke afspraken 

betreffende het koppel Cappa-Schmitz. 
- Brief aan het PUC in verband met de samenstelling van de P.Sch.C.: nog geen reactie, 

dat is raar. 
- ST schrijft een Masterplan. Na consultatie met KC wordt eind deze maand een eerste 

aanzet verspreid. Het plan is work in progress voor de komende jaren.  
- In de vergadering van 20/02/2024 werd Philip Hendrix aangeduid voor de taak van 
aanduider van de nationale waarnemers in de nationale reeksen (zie verslag van 20/02). 

 

8. Volgende vergadering 

Volgende vergadering op woensdag  21/08/2024 om 19.30u via Teams. 
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3.2 Verslag Cel Arbitrage VHV (CAVHV) – 24.05.28 
 

Online conferentie via Teams 
Datum: 28-05-2024 – 19.30u 

Aanwezig: G. Kerremans(GK), F. Lievens(FL), P. De Mot(PDM), A. Delcloo(AD), K. 
Troonbeeckx( KT), P. Denis(PD), P. Hendrix(PHD), S. Thomassen(ST), P. Hermans(PH), 

Verontschuldigd:  F. Mulleners(FM)  
Verslag: Guy Kerremans 
……………………………………………………………………………… 

  
1. Het verslag van de vorige vergadering van 16-04-2024 wordt goedgekeurd en mag 

gepubliceerd worden. 
 
Het duurt te lang eer het verslag gepubliceerd kan worden. 

Daarom zal in de toekomst het verslag door GK via mail verzonden worden aan de leden 
van de CAVHV. Zij hebben een week de tijd om op de inhoud te reageren en aanpassingen 

te vragen. Indien geen reacties na een week is het verslag goedgekeurd en mag het 
gepubliceerd worden. 
De leden worden uitdrukkelijk gevraagd om hun opmerkingen aan alle leden te sturen. 

Hierop kunnen alle leden mogelijks reageren. Zijn de verschillen in mening te groot dan 
wordt de bespreking toch uitgesteld tot de volgende vergadering en zal daar dan de 

goedkeuring voor publicatie gegeven worden.  
 

2. IRT 1/5/2024 in Fléron 
• Het tornooi was goed georganiseerd. Vooral de regeling van de aanvangstijden van 

de wedstrijden was praktisch gepland. Aangezien op beide terreinen ofwel dames of 

heren parallel speelden, had het verschil in de duur van de speeltijd van de 
wedstrijden geen complicerende invloed op de aanduidingen van de scheidsrechters. 

PDM zal dit punt overmaken aan de VHV. 
• De jonge scheidsrechters hebben allemaal goed werk geleverd. Alle wedstrijden 

werden begeleid door een waarnemer wat door de scheidsrechters werd 

geapprecieerd.  
• Opmerkelijk was ook de aanwezigheid in de rand van heel wat verantwoordelijken 

en scheidsrechters die hiermede het belang van deze IRT-tornooien ondersteunden.   
• Eén koppel is duidelijk toe aan grotere uitdagingen.  

 

3. Jeugdfinales VHV – KBHB 
• PH vraagt uitleg over de aanduidingen van niet-waarnemers om de VHV- 

jeugdfinales te begeleiden. PHD deed de aanduidingen en verklaart het waarom. Het 
VHV tornooi verliep vlot zonder bijzondere opmerkingen. 

• De KBHB Jeugdfinales volgen binnenkort en de aanduidingen van scheidsrechters en 

waarnemers gebeuren op nationaal vlak. 
 

4. Leveringsplicht 2023-2024 
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• PD maakt een lijst van de scheidsrechters en het aantal wedstijden dat ze gefloten 

hebben. Als er bedenkingen zijn om hieraan vlotter en juister te kunnen werken 
kunnen deze gemeld worden aan de VHV. 

• Twee brieven ontvangen (Atomix en Uilenspiegel) over deze materie. De CAVHV 

bepaalde zijn standpunt hierover reeds in vorige vergaderingen en wenst het 
bestaande systeem te behouden. De beide voorstellen kunnen precedenten 

scheppen met negatieve connotaties. 
 
5. Voorstellen aanpassingen Leveringsplicht 

Door het tekort aantal scheidsrechters is het moeilijk voor alle wedstrijden scheidsrechters 
te kunnen aanduiden. Daarnaast zijn er clubs die wel scheidsrechters verwachten voor hun 

ploeg, zonder dat zij hiervoor zelf scheidsrechters leveren. De CAVHV stelt voor om het 
aanduiden van scheidsrechters te beperken tot de wedstrijden van ploegen die moeten 

voldoen aan de leveringsplicht door volgende maatregelen:  
• Reglementaanpassing: de leveringsplicht geldt voor alle ingeschreven ploegen van 

M/J18, Senioren en R-ploegen (ondertussen heeft de VHV beslist dat vanaf volgend 

seizoen de term R-ploegen vervangen wordt door de term B-ploegen). Er zouden dus 

geen vrijgestelde teams meer zijn. 

• Voor samengestelde ploegen moet er een scheidsrechter zijn door één van de twee 

ploegen aangeleverd 

• De rol van de regio’s is gewijzigd. Waar zij in het verleden een eigen beleid voerden 

worden zij nu geacht het beleid van de VHV uit te voeren. Er is daarom geen reden 
voor regionale uitzonderingen op de leveringsplicht. 

• Nieuwe scheidsrechters moeten slechts 8 wedstrijden leiden in het seizoen dat ze de 

cursus volgden. Als een club meerdere scheidsrechters inschrijft voor een cursus die 

doorgaat in januari of later kunnen zij voldoen voor 1 leveringsplicht per 15 

wedstrijden die door deze nieuwe scheidsrechters gefloten worden. 

• De CAVHV staat volledig achter de verplichte 5 jaar regel om te tellen voor de 

leveringsplicht van de club van levering. Maar daarna nog 3 jaar levering voor de VHV 
is wel te lang. Het voorstel is dan ook om die 3 jaar al terug te brengen tot 2 jaar. 

 
• Scheidsrechters die door ziekte of kwetsuur tijdelijk niet beschikbaar zijn kunnen 

hiervoor vermindering van het aantal wedstrijden voor leveringsplicht krijgen.  

In elk geval moet de scheidsrechter minstens 5 wedstrijden gefloten hebben 

De eerste 2 maanden van afwezigheid valt er 1 wedstrijd per maand weg. Vanaf de 3° 

maand wordt het moeilijker de wedstrijden in te halen en worden er 2 wedstrijden per 

maand afgetrokken.  

Een scheidsrechter die vanaf 10 oktober tot 15 januari niet beschikbaar is moet dus 11 

wedstrijden fluiten om aan de leveringsplicht te voldoen.  

Deze uitzonderingen worden enkel toegestaan als de scheidsrechter zijn 
onbeschikbaarheid schriftelijk heeft doorgegeven aan zijn aanduider. De periode van 

onbeschikbaarheid start op de dag van de melding en eindigt op de dag dat de 
onbeschikbaarheid schriftelijk opgeheven wordt.  
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• De wedstrijden die in aanmerking komen voor leveringsplicht staan beschreven in 

artikel 355 D van de VHV reglementen. Oefenwedstrijden staan hier niet bij.  

 

• Als voor een wedstrijd scheidsrechters aangeduid zijn en deze wedstrijd wordt niet 
gespeeld blijft die aanduiding tellen voor de leveringsplicht. 

 
6. Reglementen 2024 adviezen aan BO  

• Vorig seizoen is beslist officiële scheidsrechters aan te duiden voor wedstrijden van 

de VHV eindrondes. Dit om klachten te voorkomen van clubs die hun gemiste kans 
op een VHV finale wijten aan jeugdscheidsrechters die dit niveau niet aankunnen.  

Het was voor de regio-aanduiders vaak niet mogelijk hiervoor voldoende 
scheidsrechters te hebben. Voor een aantal competities ging het argument van het 
niveau niet of nauwelijks op en het invoeren van dit reglement bracht een zware 

extra kost mee voor clubs.  De CAVHV stelt voor deze wijziging te schrappen en een 
opleiding voor begeleiders in te voeren. Uit te werken in 2024-2025 en te 

verplichten vanaf 25-26, de controle op begeleiders te verstrengen en overtredingen 
hierop vanaf 25-26 te beboeten of te belonen. De clubs moeten aangemoedigd 
worden om in de mate van het mogelijke officiële scheidsrechters te voorzien.  

 
• Geen scheidsrechter aanwezig:  

 Indien beide aangeduide scheidsrechters afwezig zijn of indien er geen 
scheidsrechters werden aangeduid, dienen zij vervangen te worden door één, of 
indien mogelijk twee gelegenheidsscheidsrechters aanwezig in de zaal.  

Voorstel om de minimumleeftijd van 18 jaar te schrappen alsook de term 
juniorscheidsrechter (17jaar) te schrappen aangezien deze toch de gewone cursus 

van scheidsrechter volgt. 
De afwezigheid van scheidsrechters zou moeten gesignaleerd worden. 

 
• De terreinafgevaardigde moet onmiddellijk beschikbaar zijn. In overleg met de 

scheidsrechters moet hij zich in de onmiddellijke nabijheid van het speelveld 

bevinden. Armbanden of hesjes hebben weinig zin. 
 

• De CAVH adviseert ook om voor alle wedstrijden de in tijd oplopende klok te 
gebruiken.  

 

• De taak van waarnemer wordt ruimer. Niet alleen beoordelen maar ook coaching, 
mogelijks met het bekijken en bespreken van videobeelden. Dit zal ook belangrijk 

zijn op het niveau waar scheidsrechters hun carrière beginnen en evolueren naar 
gelang hun mogelijkheden.  

 

7. Onkosten scheidsrechters en waarnemers. 
Een voorstel om alle tarieven in een vereenvoudigde vorm te gieten bestaande uit vijf 

categorieën.  
 

- Beneliga -   1eNationale  

- 2e nat Hen  - Dame 1e nat 
- 2e nat dames en liga 1 en 2 
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- Liga 3 liga dames en beloften dames 

- Regio en jeugd 
 

De vergoeding voor 1e nationale H is door de indexaanpassingen boven de vergoeding van 

de BENE-liga gegroeid. Voorstel om de vergoeding voor 1e nationale H nu een paar 
indexsprongen te bevriezen. 

 
Bekercompetitie : de vergoeding van de laagste categorie van één van de spelende 
ploegen.  

 
Oefenwedstrijden: vergoeding van 75 % van het normale tarief van de laagst spelende 

ploeg. 
 

Het is evident dat deze materie ook zal moeten besproken worden met de LFH. 
 
Waarnemersvergoeding houden op 1 tarief, aangezien de plannen die men heeft naar 

coaching die veel veeleisender zullen zijn in de reeksen waar de beginnende en 
ontwikkelende scheidsrechters actief zijn.  

 
Systeem 100 euro all-in voor de BENE-liga is achterhaald en moet herbekeken worden.  
 

Voor de nationale waarnemers is er een online recyclage voorzien op 17 juni 2024. Ook op 
regionaal vlak zou dit moeten gebeuren voor de regionale waarnemers. 

 
8. Masterplan in samenwerking met EHF 
Dit is een goed document. De focus ligt nu nog op nationaal vlak maar in een later 

stadium moet dit verder uitgewerkt worden. Dit is een levend document dat regelmatig zal 
aangevuld worden.  

 
9. Scheidsrechters indeling 24-25 
Nieuw document waarin alle scheidsrechters staan in de verschillende niveau’s waarin zij 

kunnen aangeduid worden.  
Van de regio’s wordt een oplijsting verwacht van de regionale scheidsrechters zodat het 

overzicht kan vervolledigd worden tot alle scheidsrechters. Dit kan gestuurd worden aan 
ST en PD. 
 

10.Cursussen 24-25 
In het begin van het nieuwe seizoen zou er in alle regio’s een cursus moeten zijn. 

Er zal ook een infomoment online voor de scheidsrechters georganiseerd worden. 
Er wordt ook een online cursus van de spelregels opgezet voor alle mogelijke 
geïnteresseerden  jeugdscheidsrechters , tafelofficials, trainers, spelers…. 

Dit moet vermijden dat cursussen gevuld worden met deelnemers die alleen 
geïnteresseerd zijn in de kennis van de spelregels maar die niet van plan zijn ooit op te 

treden als jeugdscheidsrechter. 
Voor de echt  geïnteresseerden kan dan een cursus jeugdscheidsrechter georganiseerd 
worden.  

 
Regio O-W  bepaalde reeds data: 
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- cursus SR telkens op de maandagen in september in Hekers om 20.00u 

- regionale bijscholing vrijdag 13 en zaterdag 14 september in Hekers om 10.00u 
  https://app.twizzit.com/go/cursus-scheidsrechter  
 

 
11. Varia 

• Bijscholing regio: B-scheidsrechters en regioscheidsrechters uitnodigen. Verslag van 
alle aanwezigen en hun testresultaten moet gecommuniceerd worden. 

• Toekomst koppels worden nationaal uitgenodigd 

• Nationale bijscholing heeft plaats op 7 september 2024 
• Beschikbare dagen worden ingebracht op Bigcaptain 

• VHV aanmeldingsformulieren zullen binnenkort verstuurd worden 
• Af en toe eens fysiek vergaderen met de CAVHV is wenselijk  

• Vergaderingen CAVHV kan op de 1ste  of 3e  maandag van de maand en dit om om de 6 
weken. PDM maakte een kalender op voor volgend seizoen. 

3.3 Verslag PUC 2024.04.23 
Verslag van de vergadering van het bestuursorgaan van de Koninklijke Belgische Handbalvereniging 23/04/2024 
 
Aanwezig: T. Pierloot – J-L Dessart - J.F. Hannosset - B. Neuville –T. Lovink – T. Mogal –B. Danhieux – B. Brasseur 
– D. Boulet 
 
Verontschuldigd: / 
 
1) Mededeling van de voorzitter 
 
Proficiat aan St Truiden voor de overwinning met de Beker, maar ook tegenstander Hubo voor een mooie 
wedstrijd. Uiteraard ook aan Visé voor hun dubbel in BNL en Beker. Het is voor Visé beide keren voor het eerst. 
Verder zijn de play offs begonnen en zullen we de komende weken ontdekken wie de kampioenen worden. 
 
2) Goedkeuring van het verslag van de vorige vergaderingen 
 
Mits enkele correcties wordt het verslag van de vergadering van 05/03/2024 goedgekeurd.  
 
3) Reglementswijzigingen  
Competitiehervorming dames 
Dries geeft een toelichting bij het voorstel van de Damescommissie. J-L is niet perse tegen de reflectie, maar wil 
bemerken dat we bijna jaarlijks zaken aanpassen. Er is geen tijd om zaken op langere termijn te evalueren. De 
LFH is zeker niet tegen een aanpassing, maar is het voorstel voldoende afgestemd met alle clubs? 
Bart deelt de mening van J-L voor een groot deel, maar geeft wel aan dat het voorstel voor 2024-2025 wel 
acceptabel lijkt. Op die manier kunnen het aantal matchen verminderd worden voor meer vrije weekends voor 
de Black Arrows. Het huidige programma is zwaar. Daarnaast geeft het ook ruimte om een seizoensfinale in te 
plannen. 
Maar voor een grote competitiehervorming vanaf 2025-2026 vindt Bart het te snel om nu te beslissen. Bovendien 
is een aanpassing naar 10 ploegen in 2de nationale heel ingrijpend. Dit heeft ook een grote impact voor de Liga’s. 
Het PUC is akkoord met een hervorming voor 2024-2025, waarbij play-offs met 4 worden gespeeld en play-downs 
met 6 ploegen in 2 poules maar vraagt aan de Damescommissie om na te denken over een strategie om het niveau 
van de dames te verhogen. Het seizoen moet dienen als opstap voor de Black Arrows.  
Daarna moet er goed nagedacht worden over een competitiehervorming die op lange termijn dienst doet voor de 
ontwikkeling van het dameshandbal. Het voorstel moet afgestemd zijn met alle partijen, waaronder de DT. Het 
moet vanuit een visie van de federatie komen en niet geleid worden door de mening van clubs die niet altijd 
rekening houden met alle facetten. 

https://app.twizzit.com/go/cursus-scheidsrechter
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Benoit en Dries zullen een communicatie voorbereiden voor de betrokken clubs en de damescommissie op de 
hoogte brengen van de beslissing. 
 
Dubbel speelrecht 
Het PUC is akkoord met de principes in de voorgestelde documenten, maar VHV en LFH moeten akkoord zijn om 
hun reglementen aan te passen. Voor de LFH wordt het reglement soepeler voor de VHV strenger.  
 
Benoit vult aan dat we willen vooruitgaan met het invoeren van deze aanpassingen. Bij de LFH is dit ook 
voorgesteld op de AV en dit werd positief onthaald. 
J-L geeft aan dat het opportuun zou zijn om een werkgroep op te richten om deze zaken verder uit te werken. 
Dries vraagt dat er dan ook wel meteen wordt nagedacht over leden die de implicatie van bepaalde 
voorstellen/ideeën tot concrete voorstellen in de reglementen ook voorzien. Vaak is de visie niet de grootste 
uitdaging, maar wel de implementatie. 
KBHB-finales 
Een zin in artikel 635 verbiedt meisjes om in 2 finales KBHB deel te nemen. Dries en Benoit zijn akkoord om deze 
zin te schrappen en stellen voor om dit al voor de finales van dit jaar te doen. Er is niet meteen een aanleiding, 
maar ze zien ook geen probleem. Het PUC is hiermee akkoord. 
Stemrecht voorzitter KBHB 
Er werd een voorstel gelanceerd om de voorzitter KBHB opnieuw stemrecht te geven. Het voordeel van de huidige 
manier van werken verplicht VHV en LFH om tot een consensus te komen. Maar het werkt ook in de hand dat er 
op een bepaald moment geen beslissing wordt genomen of kan worden genomen als er 3 voor en 3 tegen stemmen 
zijn. Benoit geeft aan dat het AISF adviseert om de situatie niet te veranderen, maar de VHV is het daarmee niet 
eens. 
In bepaalde gevallen kan dat een stilstand of een onwerkbare situatie komen indien het PUC in bepaalde dossier 
(bvb. tucht) een uitspraak moet doen. Bart geeft aan dat er nu al af en toe situaties zijn waarbij het niet tot een 
besluit komt en dat de zaken gewoon op zijn beloop worden gelaten zoals bij de benoeming van een chef-
scheidsrechter. 
Ook in dit geval is er geen consensus wat betekent dat de situatie voorlopig onveranderd blijft. J-L geeft aan dat 
ze het voorstel opnieuw zullen bespreken binnen de LFH. 
 
4) Competitierooster 2024-2025 
 
Het voorstel competitierooster wordt besproken. Het PUC is akkoord met het voorstel en de laatste aanpassingen 
met betrekking tot de competitieformule in eerste nationale dames.  
 
 
5) Varia 
 
Brief Eupen 
KTSV Eupen heeft een brief gestuurd met daarin 2 onderwerpen. Enerzijds hekelen zij de huidige formule van de 
Belgian Play Offs. Daarbij wordt een beperkt aantal punten toegekend op basis van de ranking in de BENE-League.  
Het PUC stelt echter dat het de clubs zelf zijn die gezamenlijk dit voorstel hebben gedaan. Ze zijn geen 
voorstander om na één jaar alweer opnieuw te wijzigen. 
Anderzijds hebben ze opgemerkt dat er een verwijzing in het artikel 641 punt 6 is aangaand de bepaling van de 
ranking bij de Belgian Play Offs. Het PUC is akkoord om de verwijzing aan te passen naar 641 B. c.  
 
Voorstel Super League 
Het bestuur van de BENE-League heeft een voorstel doorgestuurd om de competitie te hervormen. Daarbij zou 
de BENE-League een nieuwe naam krijgen, namelijk Super League, en uitbreiden naar 14 ploegen. Na een eerste 
deel met enkel een heenwedstrijd, volgt er een 2de deel met 2 poules van 7 ploegen met heen- en 
terugwedstrijden. 
Nadien is er een regeling om stijger daler te bepalen en wordt er ook een nationale finale georganiseerd. 
Bij de stijger daler regeling wordt een systeem voorgesteld waarbij de kampioen uit 1ste nationale afdeling niet 
altijd rechtstreeks mag stijgen. 
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Bart is geen voorstander van een poule met oneven ploegen, dat maakt dat er altijd een bye is. Een groter 
probleem is de stijger-daler regeling. Er is nu een scenario dat de kampioen in eerste nationale geen enkele kans 
maakt om te promoveren. 
Jean-Luc verwijst naar een gesprek van ongeveer een jaar geleden toen iedereen het eens was om de BENE-
League niet verder uit te breiden. Het niveauverschil zou te groot zijn en er is geen evidentie dat er voldoende 
ploegen worden gevonden. 
Bart verwijst naar Izegem om aan te geven dat er, alvast in België, toch mogelijkheden zijn om als nieuwkomer 
goed mee te doen.  
Dries is voorstander om dit initiatief te steunen. Er is rekening gehouden met de argumenten van de clubs, want 
een naronde met de 7 beste ploegen garandeert een hoger sportief niveau. Daarnaast wordt het nieuwe concept 
heel professioneel aangepakt. Op dit moment zijn wij niet in staat om de competities als product sterker te 
maken en dat lijkt bij de BENE-League wel de goede kant op te gaan.  
Het PUC is bereid om dit initiatief te steunen. Daarbij moet er wel een aanpassing komen zodat de kampioen uit 
1ste nationale altijd de mogelijkheid heeft om minstens een baragematch te spelen om te promoveren. Het mag 
geen gesloten competitie worden. 
Daarnaast wil het PUC dit ook bespreken met de clubs uit zowel de BENE-League als uit 1ste Nationale. Dries 
koppelt terug aan de BENE-League en organiseert een online meeting met de clubs. 
 
Arbitrage 
J-L geeft aan dat er een incident was tijdens het PSchC waarbij de leden niet op de hoogte waren van de beslissing 
van het vorige PUC over de samenstelling van het PSchC.  
J-L verzoekt om, om dit soort situaties te vermijden, beslissingen met onmiddellijk effect zo snel mogelijk na de 
PUC-vergadering door te sturen naar de juiste partij. Hij voegde eraan toe dat een harmonisatie van de arbitrage 
in België niet gemakkelijk zou zijn, gezien de bestaande verschillen tussen de VHV en de LFH. Hij merkte op dat, 
gezien de situatie en zoals reeds besproken op VHV-niveau, de LFH de gevolgen van een mogelijke splitsing in de 
arbitrage zou analyseren, ook al was dit niet de primaire bedoeling van de LFH. 
 
Daarnaast blijft er een grote tegenstelling tussen VHV en LFH om arbitrage op één lijn te krijgen. J-L heeft voor 
het eerst ook nagedacht over het splitsen van de werking arbitrage. Is dat de enige oplossing? 
 
Datum volgende PUC – 11/06/2024 om 21u, Dorpsstraat 74, Halen. 


